
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Ældreministeren

Dato: 19. september 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 1432

Ministeren har ved flere lejligheden gennemgået, hvor mange penge regerin-

gen har løftet ældreområdet med, ikke set i forhold til det stigende antal æl-

dre, men som fast beløb, i de seneste finanslove. Ministeren har ved samme

lejligheder omtalt kommunernes faktiske regnskabstal på ældreområdet, der

er lavere end det løft, regeringen mener at have givet ældreområdet. Ministe-

ren bedes oversende begge tal og forklare, hvad den manglende overens-

stemmelse skyldes.

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt

formand
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